

《单词百科:nearsighted是什么意思?nearsighted怎么发音?nearsighted的解释和用法》

英语单词nearsighted是什么意思?nearsighted怎么读?nearsighted怎么发音?简答网为您整理了nearsighted的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看一看吧！



nearsighted怎么读

nearsighted的读音:[n sa t d]

nearsighted的意思

1、adj.近视的，浅见的;

nearsighted的近义词

1、myopic adj.近视的;

- 2、owlish adj.像猫头鹰的;面孔严肃的;
- 3、short-sighted adj.近视的;目光短浅的;
- 4、shortsighted adj.没有远见的;目光浅近;

nearsighted的反义词

- 1、farsighted adj.有远见的;目光如炬;有先见之明;

nearsighted的双语例句

- 1、It doesn't matter to me whether he's a chauvinist, a little Christer, or a nearsighted pedant.

我不在乎他是沙文主义者, 是小小的虔诚教徒, 还是近视眼的书呆子.

- 2、Does the nearsighted 300 degree energy of eye perform femtosecond of laser operation?

眼睛近视300度能做飞秒激光手术 吗 ?

- 3、Are you nearsighted or farsighted ? Only my right eye is nearsighted.

你是近视还是远视?

- 4、Morethan percent were nearsighted and 36 percent had astigmatism , which causes fuzzy vision, the team reported.

其中大于33%的人患有近视36%患有散光, 它们都导致模糊视力.

- 5、Nearsighted people usually wear glasses.

患近视的人一般都戴眼镜.

- 6、No doubt the committee will wave aside his nearsighted views.

毫无疑问委员会对他的肤浅之见会置之不理的.

- 7、Nearsighted people need glasses.

近视的人需戴眼镜.

8、Is spectacles for nearsighted persons eye mom be still the first lens very good?

近视眼镜是眼妈妈好还是第一镜好?

9、People who are nearsighted can only see things that are very close to their eyes.

近视的人只能看见离眼睛很近的东西.

10、A nearsighted man lost his hat in a strong wind.

一阵大风把一个近视眼男人的帽子给吹跑了.

11、I used to have good sight, but because of years of hard work, I got nearsighted.

我过去视力很好,但由于常年的艰苦工作,我变成了近视眼.

12、The girl squinted at the photograph. She seemed to be nearsighted.

女孩眯起眼睛看照片。她好像近视。

13、This is a pair of spectacles for nearsighted persons.

这是一副近视眼镜.

14、A nearsighted person cannot focus accurately on distant objects.

一个近视的人不能够正确地调节眼睛看远处物体.

15、According to some of the fans, umpires are just old baseball players who have become nearsighted.

一些球迷认为,裁判员是那些年龄大了、眼睛变近视的运动员.

16、It is very difficult for a nearsighted man to pick up a needle from the ground.

让一个近视眼从地上捡起一根针是很困难的.

17、Morethan 33 percent were nearsighted andpercent had astigmatism , which causes fuzzy vision, the team reported.

其中大于33%的人患有近视,36%患有散光, 它们都导致模糊视力.

18、He is so nearsighted that he can just see the things put before his eyes.

他的眼睛近视得厉害,放到眼底下才看得清.

以上是简答网为您整理的nearsighted怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。

<https://dict.jiandongshicai.cn/nearsighted>

